
Even bijpraten met… Als ik zo uit mijn raam kijk zie ik dat 

het nu toch echt herfst is geworden, het plein ligt vol met 

blad en de bomen worden al kaal. Vandaag hebben we ten 

opzichte van afgelopen week gelukkig wel een droge 

herfstdag, dit was een paar dagen terug wel anders. Om 

het binnen droog en schoon te houden vragen wij de kin-

deren goed hun voeten te vegen bij binnenkomst. Zijn de 

schoenen echt te vies, dan dragen de kinderen binnen 

sloffen o.i.d. Dit was ook de week waarin de groepen 1-2 

met ouders naar het Roggebotsebos gingen. Dit soort acti-

viteiten kunnen wij niet alleen, hier hebben wij ouders 

voor nodig die ons naar het bos willen brengen. In dit ge-

val wil ik de ouders van de kleuters even extra in het 

herfstzonnetje zetten. De eerste groep had namelijk de 

pech dat het volop regende, grote buien trokken over het bos. De andere twee groepen had-

den iets meer geluk en zij hielden het droog op hun voeten na. Voor ons als team is het fijn 

dat wij op veel ouderhulp kunnen rekenen. Ouderhulp in de vorm van rijden, meehelpen met 

een knutselmiddag maar ook lid zijn van de MR/AC. Samen maken wij de school! Ouders, be-

dankt voor jullie inzet om samen ons onderwijs mooier te maken.    

 

Babynieuws 

Op 3 november is de zoon van juf Naomi geboren. Zijn 

naam is Ezra Zyon en ze noemen hem Ezra. Moeder en 

zoon maken het goed. Vindt u het leuk om een kaartje te 

sturen dan kunt u deze aan mij geven dan zorg ik dat de 

kaart bij juf Naomi aankomt.  

 

Fietslichtcontrole 

Woensdag 22 november is er een fiets(licht) controle voor de groepen 6,7 

en 8. De controles vinden plaats tussen 11 uur en half 1. Dit is in samenwer-

king met de Gemeente Kampen. Vergeet de fiets dus niet mee te nemen de-

ze dag.  

 

 

 

Nieuwsbrief  

 



Dependance update 

Voor de herfstvakantie heb ik u verteld dat er een gesprek zou komen met de buurtbewo-

ners en de gemeente Kampen. Dit gesprek heeft plaats gevonden op maandag 16 okto-

ber. Met de buurt, de gemeente en school hebben we gesproken over met name de groei 

van de school en de daaruit voortkomende verkeersproblematiek. Buurtbewoners onder-

vinden veel hinder van ons verkeersgedrag. Ze merken dat er voor hun uitrit geparkeerd 

wordt, maar dat er ook veelvuldig op de stoep geparkeerd wordt. Deze situatie zorgt voor 

onoverzichtelijke en gevaarlijke verkeerssituaties. Ik heb uitgelegd welke maatregelen wij 

als school hebben genomen om de buurtbewoners tegemoet te komen. Eén van deze 

maatregelen is dat de leerkrachten van onze school niet langer naast de school parkeren, 

maar bij de kerk de Schalmei. Daarnaast gebruiken de ouders van onze school allemaal de 

Triangel als éénrichtingsweg waardoor zij elkaar niet langer in de straat passeren. Ouders 

en kinderen komen zoveel mogelijk lopend of met de fiets naar school. Ouders parkeren 

de auto niet op de stoep en blokkeren geen uitrit van de buurtbewoners.  

Afgelopen week ontving ik het verslag van de vergadering, deze notulen zijn ook doorge-

stuurd naar de buurtbewoners. De gemeente zal één dezer dagen een verkeersscan uit 

gaan voeren om te kijken of er genoeg parkeerruimte is rond onze school. Ondertussen 

ligt de aanvraag voor onze dependance bij de gemeente en kan er nog bezwaar gemaakt 

worden door omwonenden. Wanneer er geen bezwaar gemaakt gaat worden kan de 

bouw beginnen. Tot die tijd zullen wij gebruik blijven maken van het lokaal in Partou. Dit 

is een klein lokaal, vandaar dat de keuze is gemaakt om de kleinste groep van onze school 

daar te plaatsen. Uiteraard houd ik u tussentijds op de hoogte van de ontwikkelingen. 

Mocht u vragen hebben dan hoor ik dat graag.  

 



Nieuws vanuit de AC 

Afgelopen woensdag hebben wij als AC weer een ver-

gadering gehad. We hebben o.a. het Halloweenfeest 

voor de bovenbouw geëvalueerd. Wat was het een suc-

ces! Niet alleen de leerlingen genoten, maar ook de 

leerkrachten en wij als AC-ouders! 

Het is weer die tijd van het jaar waarin we ons voorbe-

reiden op een magisch Sinterklaasfeest op school! De activiteitencommissie en de leer-

krachten zijn druk bezig met het plannen en organiseren van een 

geweldige dag vol plezier en verrassingen. Eén van de hoogtepun-

ten van het feest zal de cadeaukamer zijn voor groep 1 t/m4. 

Daarnaast hebben we dit jaar ook ons eigen Sinterklaasjournaal 

op school! Heeft u het al gehoord van uw kind? Het is een gewel-

dige manier om de kinderen in de sfeer van Sinterklaas te bren-

gen en hen te laten genieten van de magie van deze bijzondere 

tijd. Hierbij de link naar het eerste filmpje Sinterklaasjournaal Aflevering 01 - YouTube  

Ook de kerstcommissie is al volop aan de slag, er zijn er al vele leuke ideeën. Wij hebben 

er zin in!  

Daarnaast zijn wij blij te kunnen vertellen dat we sinds deze week voor alle groepen twee 

klassenouders hebben! Voor dit jaar hebben we het plaatje weer rond. Mocht je nu geen 

klassenouder zijn, maar het wel leuk vinden om dit bijvoorbeeld in de toekomst te gaan 

doen, mail mij gerust. (c.vandyk@aves.nl)  

 

Groeten, namens de AC Chantal Van Dyk 

(voorzitter AC) 

https://www.youtube.com/watch?v=T-jiFR9aTww


Leerlingenraad verkiezingen 

Woensdag 22 november zijn er verkiezingen op de Dr. Schaepman-

school, niet voor één van de landelijke partijen, maar wel voor onze 

eigen leerlingenraad. De leerlingenraad bestaat uit een groep geko-

zen kinderen. Vanaf groep 5 kunnen de kinderen zich verkiesbaar 

stellen. Natuurlijk moeten ze zich zelf wel kunnen promoten. Dit 

doen ze door middel van een korte presentatie; waarom zijn zij een goede kandidaat? In de eigen 

groep wordt uiteindelijk een stemronde gehouden, waarbij twee kinderen voor één jaar worden ge-

kozen om de klas te vertegenwoordigen in de leerlingenraad. De leerlingenraad vergadert één keer 

per twee maanden gedurende het schooljaar.   

 

Trakteren 

Wanneer uw kind jarig is, mag het trakteren op school. Als school geven wij de voorkeur aan een 

gezonde traktatie. In de groepen 1-2 wordt de verjaardag in overleg met de juf om 8.30 uur gevierd 

Als ouder mag u aanwezig zijn bij dit feestje. Vanaf groep 3 wordt de verjaardag voor de pauze tus-

sen 10.00-10.30 uur gevierd. De traktatie is alléén bedoeld voor de kinderen uit de klas en de leer-

kracht.  

 

Volle agenda 

Afgelopen weken heeft u veel verschillende activiteiten voorbij zien komen. Een bezoek aan het bos, 

aan de bibliotheek, het AZC, de Democratiefabriek. Ook voor de aanko-

mende periode staan er veel leuke en interessante uitjes op het program-

ma. Op 24 november is er in de bovenbouw een voorleeswedstrijd, groep 

8 gaat de open dagen bezoeken van het VO en natuurlijk het bezoek van 

Sint binnenkort. Via Parro wordt u op de hoogte gehouden van de ver-

schillende activiteiten, houd de app dus goed in de gaten.  

 

Welkom op de basisschool  

Op 5 december wordt Noëlla Vespignani 4 jaar. Noëlla gaat naar de Toffe Tijgers bij juf Annemarie 

en juf Kelly. Van harte welkom!! Heel veel (leer)plezier op de Dr. Schaepmanschool toegewenst!  

Agenda… 

27-11 t/m 01-10-2024: oudergesprekken facultatief  

29-11-2023: Juf Jannie jarig!  

02-12-2023: Juf Kyra jarig! 

05-12-2023: Sinterklaasfeest 

11-12-2023: Juf Bertine jarig! 

21-12-2023: Kerstviering 

22-12-2023: Kerstvakantie alle kinderen zijn om 12.00 uur vrij 

25-12 t/m 05-01-2023: Kerstvakantie  

27-12-2023: Juf Patrizia jarig! 

https://drschaepmanschool.nl   

of volg ons op Facebook 

‘Dr. Schaepmanschool’ 



 



 



 


